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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 26. 05. 2008 

 
Přítomni:     prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka Kostelníková  
Omluvena:  doc. PhDr. Silva Macková 
Host:           doc. MgA. Zbyněk Srba 
 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana bylo seznámeno se skutečností, že byl ukončen audit počítačové datové 
sítě JAMU. Fakulta obdržela jeho výsledky, proděkan Mgr. A. Záboj audit okomentoval. 
Ve středu 28/5 se uskuteční celoškolní schůzka, na které budou výsledky diskutovány – za 
fakultu se zúčastní tajemník, Mgr. Záboj a Ing. Knězek. 

 Dne 2. 6. 2008 proběhne od 9.00 hod. v místnosti č. 104 zasedání Rozšířeného kolegia 
děkana. Jedním z hlavních bodů programu bude systém SIS (kontrola vedoucích ateliérů 
uskutečněných záznamů jednotlivých studentů a pedagogů). 

 Zasedání Umělecké rady bude přesunuto z pátku 30. května 2008 na čtvrtek 12. června 
2008 a proběhne od 10.30 hod. v místnosti č. 106. Na zasedání proběhne habilitační řízení 
PhDr. M. Havlíčkové. 

 Ve čtvrtek 26. června 2008 proběhnou na DIFA promoce za účasti rektora JAMU. Počet 
promovaných skupin bude upřesněn dle úspěšnosti absolvujících studentů. 

 V rámci celorepublikových Dnů neklidu za Prahu kulturní se uskuteční akce na 
vyjádření podpory pražských divadelníků. Iniciátory jsou studenti Divadelní fakulty 
JAMU za podopory studentské části Akademického senátu DIFA JAMU a vedení DIFA 
JAMU. Tisková zpráva s podrobným programem byla rozeslána novinářům a je umístěna 
na webu fakulty. Akce byla také prezentována v ranním vysílání Dobré ráno s ČT – účast 
prof. Oslzlý. 

II.   Studijní záležitosti: 

 Studentka Mgr. L. Klubusová (DV – bak., komb. f.)  požádala o uznání SZ z pedagogiky a 
psychologie. Zkouška byla složena na PdF UP Olomouc. Schváleno. 

 Student P. Maška (III. DD) podala žádost o nahrazení předmětu Kořeny evropské kultury 
jiným předmětem, který absolvoval. Důvodem je, že ve stejném „rozvrhovém“ čase 
student navštěvoval jiný předmět základu oboru – Základy teorie kompozice na HF 
(výuka těchto dvou předmětů se časově překrývala). Žádá tedy o nahrazení předmětu 
základu oboru „Kořeny evropské kultury“ předmětem z nabídky ESF „Základy vizuální 
kompozice“ (absolvováno na FaVU VUT). Vyhověno. 

 Studentka M. Doleželová (3. ČH) předložila žádost o přiznání mimořádného stipendia. V 
odůvodnění žádosti sděluje, že z důvodu svýšení sociálních dávek ÚP v Pardubicích již 
nemůže pobírat sociální stipendium. Nevčasné vyřízení ze strany ÚP (potvrzení o zvýšení 
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přídavku na dítě, které je podkladem pro ne/uznání sociálního stipendia) zapříčinilo, že 
nárok na sociální stipendium na základě tohoto potvrzení zanikl. Z tohoto důvodu vznikl 
studentce dluh za neoprávněné pobírání stipendia. Na základě dohody se studijním 
oddělením rektorátu byl stanoven splátkový kalendář, který bude hrazen z ubytovacího 
stipendia studentky (ve třech splátkách). Studentka nejen že přišla o sociální stipendium, 
ale dluh, který jí tímto vznikl, bude muset být uhrazen z ubytovacího stipendia = 
studentka tak přišla jak o stipendium sociální, tak i o ubytovací. Stanovisko kolegia: 
studentka musí upřesnit svoji žádost, zejména o jakou výši stipendia žádá. Poté bude 
žádost znovu projednána. 

 Studentka MgA. Tereza Čadilová (II. roč. Ph.D. – DM) žádá o přerušení studia ze 
zdravotních důvodů, a to od akademického roku 2008/2009. Kolegium předběžně 
souhlasí, je nutné i vyjádření oborové rady, které bude k dispozici při hodnocení studia 
doktorandů za akademický rok 2007/2008. 

 prof. A. Přidal požádal o proplacení cestovních nákladů 6 studentů II. ročníku RTDS 
formou udělení mimořádného stipendia v souvislosti s realizací předmětů „Základy 
rozhlasové režie“ a „Rozhlasové praktikum“, které byly částečně realizovány ve studiu 
Olomouc (personální a technologické důvody). Jednalo se celkem o pět cest, á 130,- Kč. 
Žádosti bylo vyhověno a 6ti studentům přiznáno stipendium 650,- Kč/studenta. 

III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. J. Kostelníková informovala o žádosti studentů III. ročníku ČH, kteří se zúčastní 
zájezdu do Bilbaa o změnu rezervace letenek, a to z důvodu nedělení účasti na Předávání 
klíčů ve Studiu Marta. Vedení fakulty změnu nedoporučuje, neboť se jedná pouze o 3 
studenty. Předávání klíčů je důležitým okamžikem především pro studenty IV. ročníku. 
Děkan navrhuje řešení – studenti mohou být po příletu odvézeni školním autem a tak 
stihnout ceremoniál. 

 PhDr. J. Roubal se zúčastní konference v Nitře, Slovensko. 

 Kolegium děkana schválilo zájezd na festival do Casablanky v Maroku. Výjezdu studentů 
se zúčastní a pedagogicky jej tak zajistí doc. MgA. Ivo Krobot. Studenti potvrdili, že se 
zájezdu mohou zúčastnit, přestože se jedná o akci v termínu letních prázdnin. 

IV. Projekty a granty: 

 Tajemník DIFA informoval o vyhlášení Rozvojových programů MŠMT na rok 2009. 
Termín uzávěrky podání projektů na rektorát je 12. září 2008 a na ministerstvo pak 
10. října 2008. Tajemník sdělil, že doposud není vyhlášen limit jednotlivých škol. 
Kolegium následně projednalo jejich přípravu.  

 MgA. L. Abou informovala o výsledcích schůzky na rektorátu v souvislosti s přípravou 
projektů ESF v Operačním programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost, v rámci 
kterého byla vyhlášena první výzva. Termín podání projektů (odeslání elektronické 
Benefit 7 verze) je 19. září 2008. Při podávání projektů je třeba brát zřetel na několik 
aspektů: udržitelnost projektu; provázanost personálního obsazení projektu a klíčových 
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aktivit; personální obsazení projektu uvádět v žádosti konkrétně a jmenovitě; 
konkrétizovat nákup technologií (změna typu zakoupené technologie je při realizaci 
projektu přípustná), navíc musí být zakoupená technologie v souladu s monitorovacími 
indikátory; dále je nutné v žádosti uvést jaké stávající vybavení, na které bude nové 
vybavení navazovat, již DIFA má (technologické řetězce). U nákupů techniky je také 
nutné brát zřetel na udržitelnost. Kvetorka JAMU nedoporučuje uplatnit křížové 
financování v neinvestičních projektech. Důležitým kriteriem při hodnocení projektu 
budou dvě specifická kriteria, kterými jsou kvalita partnerství (poku projekt nemá 
partnery, je třeba uvést proč) a kvalita harmonogramu (naplánované roky realizace 
projektu musí být účelně využity, nelze např. realizovat tříletý projekt a dva roky jej 
připravovat). Z tohoto důvodu bude JAMU své projekty plánovat jako 2,5 leté (začátek od 
1. února 2009, konec 30. září 2011). Mzdové náklady včetně autorských honorářů budou 
posuzovány z hlediska času, místa a oboru – což znamená, že hodinová sazba odměny pro 
externní pedagogy aj. musí odpovídat sazbám obvyklým na JAMU.  Z projektu ale bude 
možné hradit cestovní náhrady, ubytování i stravné. Případné zahraniční cesty bude 
možné hradit pouze personálu, který bude mít na projektu smlouvu, tj. projektový 
manažer, garant. Cesty po ČR budou však pedagogové a studenti moci realizovat a 
náklady na ně budou hrazeny. Rektorát ověří možnost proplácení cestovních nákladů 
studentům JAMU prostřednictvím stipendií.  

- schůzka vedení školy, vedení fakult a projektových manažerů je naplánována na středu 
28/5 od 10.00 hod. v pracovně kvestorky. Vzhledem k plánované služební cestě děkana do 
zahraničí (Bilbao, Španělsko) se jednání zúčastní proděkan Mgr. Záboj. 

 Tajemnice Studia Marta MgA. L. Tesáčková zkompletovala seznam studentů, kteří se 
zúčastní festivalu ZLOMVAZ v Praze. Vedoucí Studia Marta doc. Kolegar žádá 
hromadně za studenty o přidělení mimořádných stipendií za cestovní náklady. Žádosti 
bylo vyhověno. Každý ze studentů na seznamu obdrží mimořádné stipendium ve výši 
300,- Kč.  

 Studenti, kteří se festivalu ZLOMVAZ zúčastní také (ne s inscenacemi Studia Marta) mají 
také na stipendium nárok, musí však vypracovat žádost o mimořádné stipendium a dodat 
přesný seznam účinkujících. Jedná se o režiséry inscenací A. Bauerovou, V. Kastlovou a 
J. Mikuše. 

 
 

 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


